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Referat Campusmøtet Haugesund #4 
 
 
Dato: Onsdag 22. mai 
Tid: Kl. 14.00-16.00  
Sted: Microsoft Teams 
 
Til stede: Øyvind M. Berge (leder), Monica N. Wammen (nestleder), Amanda W. 
Skaar (student), Roy Martin A. S. Pettersen (student), Sigurd Sandvold (FLKI), Astrid 
Fjell (FHS), Malin K. Glette (FHS), Robert Drønen (FTMS), Svein Abrahamsen 
(FTMS), Geir Kåre Resaland (prorektor for regional utvikling), Frank K. Kongshavn 
(sekretariat) 
 
 

Sak Tittel Ansvarlig Tid 

1/24  Godkjenning av innkalling og saksliste  Møteleder  5 min 

2/24  
Introduksjon av deltakere og gjennomgang av 
mandat 

Møteleder  15 min  

3/24  

Gjennomgang av rapport/tiltak fra 
Campusutviklingsprosjektet (2021) og 
tidligere saker på Campusmøtet, inkl. 
spørsmål 

Sekretariat 15 min 

4/24  Nytt studenthus i Haraldsgata 78 
Studentcampus-
rådet (Roy Martin) 

10 min 

5/24  
Forslag til nye saker og tiltak – runde rundt 
bordet 

Alle 60 min 

6/24 
Orientering om Forskningsdagene og Maritim 
Uke 

Sekretariat og Alf 
Harald Aronsen 

10 min 

7/24 Neste møte – dato og innhold Møteleder 5 min 

 

1/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: 

Campusmøtet godkjenner innkalling og saksliste 

 

2/24 Introduksjon av deltakere og gjennomgang av mandat 

Ingen radikal endring i mandat. Campusmøtet skal være et forum for systematisk 

arbeid med campusutvikling. Campusutvikling er noe vi jobber med hver dag, på 

ulike nivå, og dette møtet er et sted vi samler oss på tvers av forskjellige roller. 

 

Medlemmene bør kjenne på et kollektivt eierskap, at vi er del av noe større enn oss 

selv, og spille inn saker som er viktige for organisasjonen. Medlemmene skal være 
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være lytteposter, både internt og eksternt, og innhente innspill fra sine nettverk. 

Mandatet gir noen begrensinger for hvilke saker som kan diskuteres, særlig knyttet til 

areal og drift. Samtidig er det få aktiviteter som ikke har arealimplikasjoner. Det er 

ikke ulovlig å ta opp saker som berører areal. 

 

Campusmøtene har så langt fungert bedre på noen campus enn på andre. Det er 

vanskelig å peke på en klar årsak, men noe av forklaringen kan være at det er større 

engasjement for campusutvikling på mindre steder. 

 

Andre endringer i mandatet er at vi må bli flinkere til å få ut informasjon, slik at vi kan 

skape en felles forståelse i organisasjonen for hva Campusmøtet er, og det er 

etablert en tydeligere linje for oppfølging av rådene som gis. 

 

Vedtak: 

Ingen vedtak fattet. 

Dokumenter tilknyttet saken: 

Nytt mandat for campusmøtet 

 

3/24 Gjennomgang av rapport/tiltak fra Campusutviklingsprosjektet og tidligere saker 

Sekretariatet informerte om Campusutviklingsprosjektet ved campus Haugesund og 

tiltakene som ble foreslått i sluttrapporten, samt hvilke saker som ble viet størst 

oppmerksomhet på campusmøtene i fjor. De mest sentrale temaene har vært 

tverrfaglig satsing på havvind, mer campusbasert rekruttering og bygging av 

merkevare. Det er bred enighet om at campus Haugesund bør ta e posisjon som 

nasjonalt kompetansesenter på sikkerhet. Mer detaljert info i vedlagte dokument. 

 

Vedtak: 

Ingen vedtak fattet. 

Dokumenter tilknyttet saken: 

Rapport fra Campusutviklingsprosjektet i Haugesund 

Referater fra møte #1, møte #2 og møte #3 

 

4/24 Nytt studenthus i Haraldsgata 78 

https://hvl365.sharepoint.com/:b:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/1%20-%20Fellesdokument/1%20-%20Mandat,%20rutine,%20m%C3%B8teplan,%20oversikt%20saker%20mm/2024%2004%2017%20Mandat%20for%20Campusm%C3%B8te.pdf?csf=1&web=1&e=zyZBkG
https://hvl365.sharepoint.com/:b:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/1%20-%20Fellesdokument/5%20-%20Rapportar%20-%20Prosjekt%20campusutvikling/campusutvikling-haugesund-rapport.pdf?csf=1&web=1&e=ySF64P
https://hvl365.sharepoint.com/:w:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/4%20-%20Haugesund/1%20-%20M%C3%B8te/1_2023/2023_2102_referat_Campusm%C3%B8te%20Haugesund.docx?d=wdbf9764384044a9fac286d0d7ba4eae2&csf=1&web=1&e=pwJNZd
https://hvl365.sharepoint.com/:w:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/4%20-%20Haugesund/1%20-%20M%C3%B8te/2_2023/2023_0205_referat_Campusm%C3%B8te%20Haugesund.docx?d=w2959bb6400f148ab8b291c3a77b32806&csf=1&web=1&e=Y1MeEo
https://hvl365.sharepoint.com/:w:/r/sites/CampusmteFrde/Delte%20dokumenter/4%20-%20Haugesund/1%20-%20M%C3%B8te/3_2023/2023_2610_referat_Campusm%C3%B8te%20Haugesund.docx?d=w075b4909043c4f51aa621eca0d6bbf9b&csf=1&web=1&e=fVG5aP
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Orientering ved lederne i studentcampusrådet, Roy Martin og Amanda. Det er et 

sterkt studentengasjement på campus for tiden, som det er verdt å ta vare på. Det er 

unison enighet blant studentene om at egne lokaler, fortrinnsvis et studenthus utenfor 

campus, er et viktig tiltak for å få til det. Dette vil gi både faglige og sosiale gevinster. 

 

Ordfører i Haugesund har bedt studentene i ved HVL campus Haugesund ta stilling til 

om Haraldsgata 78 kan brukes som studenthus. Bygget står ledig, men må pusses 

opp for en betydelig sum før det kan brukes, som skal dekkes av leieinntekter. 

Ordfører er svært positiv, ser på dette som en investering for byen og jobber aktivt for 

at det skal realiseres – i samarbeid Studentcampusrådet, Sammen og HVL. 

 

Dette må sees i lys av nybygget i Haugesund. Det er planlagt å gjøre om deler av 

eksisterende bygg til studentlokaler, men dette vil tidligst stå ferdig om fem-seks år. 

Et studenthus utenfor campus oppleves som mer verdifullt for studentene, og kan 

potensielt frigjøre areal til andre aktiviteter på campus. En leieavtale må vurderes 

både på kort og lang sikt. 

 

Kommentarer: 

Studenthus er en spennende idé. Men vi bør få en orientering om planene for 

campusombygging, og se det i sammenheng med det. 

 

Et studenthus er mer enn en bar. I et rekrutteringsperspektiv, er det viktig at HVL tar 

større plass i byen. 

 

Vedtak: 

Saken tas opp igjen på neste møte, der vi ber om en gjennomgang av 

ombyggingsplaner på campus og en orientering fra kommunen. 

 

5/24 Forslag til nye saker og tiltak – runde rundt bordet 

Hvordan organiserer vi samarbeid med omgivelsene våre og eksterne 

samarbeidspartnere? Langvarige omorganiseringsprosesser har kanskje gjort at vi 

har for sterkt søkelys på interne forhold. Hvordan skal vi ta den tredje rollen og hente 

innspill fra de regionene vi er en del av? 
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FHS samhandler endel med Helse Fonna og Haugesund sykehus. Vi holder på med 

mye av det samme. Hvordan kan vi få til en mer naturlig kompetanseutveksling? 

 

I juni skal fylket vedta Regionalplan for kompetanse. Det vil være interessant å få 

innsikt planen og hva som skjer i Kompetanseforum Rogaland. Det samme gjelder 

Kompetanseforum Haugalandet, ledet av Haugaland Vekst, som også har en egen 

kompetansestrategi for Nord-Rogaland. 

 

FTMS har lang tradisjon for at bachelorstudentene stiller ut prosjektene sine, det som 

i dag kalles Expo. Kan vi få det til på alle fag i 2025, både på FHS og FTMS? 

 

Campus Haugesund bør posisjonere seg for å utvide nedslagsfeltet på begge sider 

av fylkesgrensen i nord. Dette gjelder også utlysninger i begge fylker. I Vestland fylke 

er det andre ordninger for forskningsmobilitet ut mot næringslivet, enn i Rogaland. 

Det vil kanskje være nyttig å se om det er noe vi kan utvikle i Rogaland, der det har 

vært andre ordninger. 

 

Haugaland Vekst har flere innsatsområder og prosjekter som er aktuelle for oss. Det 

kan være nyttig med en orientering fra dem på hva som er mest aktuelt. 

 

Er det mulig å identifisere de beste forskningsmiljøene på det som gjelder sikkerhet, 

sette dem sammen og se om det er utlysninger de kan søke på. Senter for 

Sjøsikkerhet kan være fasilitator for å samle miljøene og koordinere et slikt arbeid. 

 

Fremlegg til vedtak: 

Ingen vedtak fattet. 

 

6/24 Orientering om Forskningsdagene og Maritim Uke 

Presentasjon ved kommunikasjonsrådgiver Alf Harald Aronsen. Det er planlagt 

mange arrangement med flere ulike samarbeidspartnere, og deltakere fra alle 

fagmiljøene på campus. Fullstendige program legges ut på nettsidene. HVL skal 

også markere at nautikkutdanningen er 150 år under Maritim Uke. 
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Vedtak: 

Ingen vedtak fattet. 

 

7/24 Neste møte – dato og innhold 

Vedtak: 

Neste møte avholdes fysisk på campus Haugesund 17. oktober kl. 13.00-15.00. 

Forslag til saker sendes til leder eller sekretariat. Endelig saksliste bestemmes av 

leder i samråd med nestleder og prorektor for regional utvikling. 


